"麥迪森"亞妥明眼藥水 0.025% "AIM" Atropine Eye Drops 0.025%

(Atropine Sulfate)

單劑量眼藥水·不含防腐劑·不產生交互感染

【說明】

本品是-一種無菌使用於眼部之局部抗乙醯膽胺作用劑。

【成分】

每mL含

Atropine Sulfate......0.25mg

賦形劑

Sodium Chloride \ Sodium Phosphate Monobasic Dihydrate \ Hydrochloric Acid \ Purified Water

【適應症】

散瞳、睫狀肌麻痺。

【用法用量】

通常一次1-2滴,一天2-4次,視症狀酌於增減。

【禁忌】

- 1. 有青光眼或有導致狹角性青光眼傾向之患者禁止使用本品。
- 2. 曾因本藥成份引過敏的人請勿使用本藥。

- 1. 過量使用於小孩或對特定成分過敏者,可能會產生全身中毒症狀,應 停止使用並與適當藥物治療,參見【過量】段落。 2. 使用後可能會導致視力模糊,視力回復清晰前,應避免駕駛汽機車。

【注意事項】

- 1. 本藥為可回蓋式(re-cap)不含防腐劑拋棄式小包裝眼藥水,需於24小 時內使用完畢。
- 2. 使用前,請洗淨雙手。
- 3. 請依照醫師指示使用。

【過量】

全身性atropine中毒症狀包含臉部潮紅、皮膚乾燥(小孩可能會出現紅 疹)、視力模糊、心跳加快與心跳不規律、發燒、腹脹、膽妄、神經肌肉 不協調。如有過量現象,應使用水或0.9%生理食鹽水沖洗。如意外攝取 (吞食)時,可使之嘔吐或洗胃,必要時需全身支持措施和靜脈注射毒扁豆 鹼(physostigmine)治療。

懷孕婦女】

Atropine Sulfate尚未有動物生殖研究,目前尚未清楚局部Atropine Sulfate是否會對胎兒造成傷害或影響生殖能力。僅當清楚需要並依醫師 指示後,本品方可使用於孕婦。

【儲存】

請儲存於25℃以下,避免陽光及日光燈直射。 需置於小孩接觸不到之處。

【包裝】

0.5mL LDPE瓶装。

MOHW-PM-061879



麥迪森醫藥股份有限公司 桃園廠 桃園市桃園區桃鶯路445-2號

ASEPTIC INNOVATIVE MEDICINE CO.,LTD. Taoyuan Plant No.445-2, Taoying Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City 330, Taiwan

"AIM" Atropine Eye Drops 0.025%

(Atropine Sulfate)

Preservative-free ophthalmic solution · No cross-contamination

[DESCRIPTION]

Atropine Eye Drops 0.025% is an anticholinergic agent as a sterile topical ophthalmic solution.

[COMPOSITION]

Each mL contains

Atropine Sulfate------0.25mg

Excipients:

Sodium Chloride ` Sodium Phosphate Monobasic Dihydrate ` Hydrochloric Acid ` Purified Water

[INDICATION]

Mydriasis \ cycloplegia.

[DOSAGE & ADMINISTRATION]

Administer one or two drops topically to the eye(s) two to four times daily. Dosage should be adjusted depending on the symptoms.

[CONTRAINDICATION]

- 1. Patients with glaucoma or narrow-angle glaucoma.
- 2. Patients who have been allergic to the composition.

[WARNING]

- Overmedication in children or those who are allergic to specific ingredients
 may cause systemic poisoning symptoms and should be discontinued and
 treated with appropriate medications. See the [OVERDOSAGE] section.
- The eye drops may result in blurred vision and avoid driving car or motorbike before the vision is clear.

[PRECAUTIONS]

- 1. This product is a (re-cap) preservative-free disposable small-package eye drops that need to be used within 24 hours.
- 2. Wash your hands before use.
- 3. Please follow the doctor's instructions.

[OVERDOSAGE]

Systemic atropine toxicity is included of facial flushing and dryness of the skin (a rash may be present in children), blurred vision, a rapid and irregular pulse, fever, abdominal, mental aberration (delirium) and neuromuscular coordination.

In case of overdose, it should be rinsed with water or saline solution 0.9%. If it is accidentally ingested (swallowed), it can be vomited or gastric lavage. If necessary, systemic support and intravenous of physostigmine treatment are needed.

[PREGNANCY]

Animal development and reproduction studies have not been conducted with atropine ophthalmic solution. Since it is not known whether topically administered atropine eye drops can cause fetal harm, the product should only be used when the potential benefit justifies the potential risk to the fetus during pregnancy, and it is under the doctor's assessment.

[STORAGE]

Store below 25°C. Avoid direct sunlight and direct light. Keep out of reach of children.

[PACKAGE]

0.5mL in LDPE bottle

MOHW-PM-061879

Manufacturer:

